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Dagsorden: 

1. Præsentation af deltagere 

2. Nyt fra de studerende – hvad fylder, og hvordan går det med trivslen på holdene? 

3. Status på uddannelsen 2024 v/ uddannelsesleder Anne Vollen Rafn 

4. Planer for uddannelsen i 2025 v/uddannelsesleder Anne Vollen Rafn 

5. Evt. 

 
Referat: 
 

1. Velkomst og præsentation af hvert medlem. Fravær af 6. semester. 

2.  

• 2. semester: 
Overordnet god trivsel og social inklusion. Stærkt sammenhold på tværs af 

grupperinger. Rigtig gode aktiviteter i studiestarten, som rystede de 

studerende sammen. Fint at det var prioriteret som skemablok. De 

studerende udtrykker ønske om at undervisere opfordre de studerende til at 

deltage i det sociale aktiviteter på campus, som fx  Fre’bar, mono- og 

tværrus. Der opleves god erfaring med åbenhed omkring problematikker, da 

det giver tryghed i fællesskabet. 

• 4. semester: 

De ser frem til at komme i praktik. Der er ikke noget der trygger eller har 

gjort det i et års tid, det giver fin harmoni. Det virker til at alle har minimum 

en tryghedsperson på holdet. Fremmødet til undervisningen halter i 

perioder. Holder efterlyser bedre onboarding af nye medstuderende som af 

den ene eller anden grund har været væk fra studiet og vender retur. 
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3. Anne præsenterer Powerpoint vedr. kvalitetsstautus på Ergoterapeutuddannelsen. 

Der gives et tilbageblik på 2024 og de tiltag, der er arbejdet på og implementeret på 

uddannelsen, som led i Absalons og uddannelsens systematisering af koncepterne, 

der skal øge trivslen og kvaliteten af uddannelsen. 
 

• Der orienteres om tiltag, som har fokus på lokal brobygning.  

• De studerende opfordres til, at man taler om sin profession i mødet med 

andre, så faget kan udbredes via word of mouth.  

• Kommunikationsafdelingen på Absalon har lavet content, som skal ud at 

leve ifm. rektrutteringsindsatsen. Det inkluderer bl.a. en video og nye flyers. 

• Uddannelsen har besøgt sundhedscentret i Næstved med stor succes, det 

har affødt at det for mange er blevet en ønskværdig praktikplads. 

• Prøvehandling ifm. børneområdet sammen med Fysioterapeutuddannelsen. 

Dette bliver gentaget i foråret, forhåbentligt med gode tilbagemeldinger 

igen. En god tværprofessionel øvelse. 

• TOP-TVÆRS i uge 47 - evalueres godt, dog med sparsom opbakning fra et 

par uddannelser. Campusledelsen er i gang med at styrke dette. 

• Nyt element på 7. semester – akutergoterapi. 

• Absalons Hule – fremhæves som en oplevelse, der havde stor værdi for de 

studerende og som rykkede dem fagligt. 

 

4. Hvad skal uddannelsen lykkes med i 2025? 

• Den gode og inkluderende studiestart 

• Obligatorisk eksamensmestringsworkshop – i 2024 var timingen 

uhensigtsmæssig da den lå tidligt på uddannelsen, de studerende følte sig 

ikke modne nok. De studerende foreslår, at den placeres i december eller i 

forbindelse med eksamensworkshoppen i januar. Der foreslås at man kunne 

lave en eksamenssimulation. 

• Screening for ordblindhed. 

• Simulation 

• Bæredygtighed af studiegruppekoncept, så man kan anvende tillærte 

værktøjer på efterfølgende semestre. 

• Rekrutteringsindsatser  

• Fastholdelsesindsatser – et led i den strategiske studiestartsindsats 

 

5. Evt. 



• Prøvehandling - Ergoterapeut- og Fysioterapeutuddannelserne skal have et 

fælles psykiatriforløb på 4. semester, foranlediget af med Jesper og Michelle. 

Forløbet vil strække sig over to dage. 

• Anne og Michelle kommer igen på fysisk besøg, denne gang i uge 10. 

• Forlængerledningerne giver anledning til frustration hos de studerende, da 

de både udgør materiel og personskade. Problematikken er velkendt i AMO. 

En løsning kan være plastikløbere eller tape på gulvet. Michelle tager dette 

punkt med tilbage til AMO. 

• Der er lang ventetid på karakterer i eksaminer omkring 

sommerferieperioden. Ergoterapeutteamet vil tage det op til drøftelse, om 

de studerende kan forvente at få deres karakterer inden de går på 

sommerferie. 

• Afrundring af mødet og tak for i dag. 


